
ZAPISNTK

s 2. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane 31. kolovoza 2021. godine s poðetkom u
10,00 sati u Konferencijskoj sali na 5. katu, Poslovna zgradaPISAK, Capraðka ulica12, Sisak-
Caprag.

Sjednici su bili nazoðni vijeónici: Sonja Borió, Bojan Dadasovió-predsjednik Gradskog vijeóa,
Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, MiSa Majkió Vukõevió-druga
potpredsjednica Gradskog vijeóa, Zvonko Marincelj, Lucija Matkovió, Tomislav Matlekovió,
Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Zoran Sertió-prvi
potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna Stengl i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Sanja Miokovió, Sreóko Telar i Darjan Vlahov

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeóa Bojan Dadasovió koji je utvrdio da je
sjednici nazoðno 18 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica, Marko Kriðka, zamjenik
gradonaõelnice, Gordana Karapandi.a Pnca, proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela
za gospodarstvo i komunalni sustav, Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoliða, Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu,
sport, branitelje i civilno dru5tvo, Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i
financije, Miroslav Golub, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska, Dina Kurjak
Vanió, direktorica trgovaðkog druStva Gradska trùnica Sisak-Centar dijeljenih usluga d.o.o.,
Pejo Trgovðevió, direktor Sisaðkog vodovoda d.o.o., Goran Gro5, direktor trgovaðkog druStva
Komunalac Sisak d.o.o., Srdan Marió, direktor trgovaðkog druStva Gradska groblja Viktorovac
d.o.o., Luka Vukelió, direktor Centra kreativih industrija Sisak-CIKS, Darko Majió, direktor
trgovaõkog druðtva Auto promet Sisak d.o.o., Tihana Kokanovió, ravnateljica Djeõjeg vfüó,a

Sisak Stari, Sandra Kramarió, ravnateljica Djeðjeg vfüóa Sisak Novi,Tarya Tole Majstorovió,
ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine", Alma Trauber, ravnateljica Gradske
galerije Striegl, Vlatko Õak5iran, ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Krunoslav l5tvanió,
snimatelj Mreùe TV, Gordana Medur, novinarka Mreùe TV, Mirjana Olujió, predsjednica
Vijeóa Srpske nacionalne manjine, Edin Safió, predsjednik Vijeóa bo5njaðke nacionalne
manjine i Irinka Vidovió, voditeljica Odsjeka za opée poslove, odnose s javno5óu i
informiranje.

Bojan Dadasovió zamolio je sve nazoéne da se pridrZavaju epidemiolo5kih mjera, a s obzirom
na prostor u kojem se odvija sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska i na moguónost
provjetravanja prostora svakih dva sata, nije potrebno nositi maske zalicejer su zadovoljeni
svi epidemioloÈki uvjeti za rad na sjednici . Zamolio je vijeónike da se pndrLavaju propisanog
razmaka i koriste maske po izlasku iz prostora gdje se odrùava sjednica.

Utvrduje se da je vijeónica Lucija Hinió usmenim putem izvijestila sluZbenik Silvija Baljaka o
promjeni svojeg prezimena te se sada preziva Matkovió.

Nakon toga, Bojan Dadasovió pozvaoje sluZbenika Grada Siska da abecdednim redom prozove
vijeónike kako bi se utvrdio broj nazoõnih vijeónika.
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Utvrduje se da je sjednici bilo nazoðno l8 vijeónika.

Sjednici je naknadno u 10 sati i 17 minuta za vrijeme trajanja Aktualnog sata pristupila
vijeónica Sanja Miokovió te takoder za vrijeme trajanja Aktualnog sata sjednici je pristupio
vijeónik Darjan Vlahov u 10 sati 45 minuta, a sjednici kod uvodnog usmeno g obrazloíenja u
toðki 10. usvojenog dnevnog reda, sjednici je u 12 sati i 17 minuta pristupio vijeónik Sreóko
Telar pa je u odluðivanju sudjelovao 21 vijeónik.

Bojan Dadasovió predloZio je, s obzirom da je velik broj vijeónika prijavljen za postavljanje
vijeóniðkih pitanja, da se vijeónici glasovanjem izjasne o tome hoóe li se Aktualni sat produZiti
sve dok svi vijeónici koji su se prijavili za postavljanje vijeóniðkih pitanja ne postave svoja
pitanja.

Prethodni prijedlog je usvojen sa 17 glasovazaijednim glasom suzdräanim, Ivice Rendulióa.

Aktualni sat je poðeo u 10 sati i 7 minuta.

Tomislav Kralj utvrdio je kako je gradonaðelnica tijekom izbome kampanje najavila
rekonstrukcij u U I i ce hrvatskih domobrana na Zib elu.
U kojoj fazi je projektiranje i kada se planira poöetak radova?
Kada govorimo o Zibelu, najavljena je i rekonstrukcija Ulice Ivana Gundulióa, ali nije zavr5ena
cijela ulica.
Stanari od kuónog broja 3 do kuónog broja 1 1 pitaju zaðto dio ulice u kojoj stanuju nije saniran,
a na kojem se nalazi veliko parkiraliSte koje se koristi i zapotrebe posjetitelja Ledene dvorane
pa u veðemjim satima teSko pronalaze parkirno mjesto.
Planira li se zavr5iti sanacija Ulice Ivana Gundulióa u cijelosti?
Pred nama je nova sezona u Ledenoj dvorani. Hoóe li gradonaðelnica nakon niza godina
zabrane, diskriminacije i nepo5tivanja sudskih odluka pustiti sw djecu u Ledenu dvoranu na
Zlbelu?

Gospoda Kristina Ikió Baniðek je zahvalila vijeóniku na tome Sto je dobro prouðio njen
predizborni program te sve Sto obeóamo, u konaðnici i napravimo.
Sanacija Ulice Ivana Gundulióa napravljena je sukladno procjeni struke koja je utvrdila koji
dio prometnice je potrebno sanirati, a koji nije potrebno sanirati.
Za Ulicu hrvatskih domobrana dobili smo gradevinsku dozvolu. Predstoji nam provodenje
postupka javne nabave na kojem óemo izabrati izvoditelja, struðni nadzor i tada moZemo
krenuti s radovima.
Sto se tiðe poðetka sezone na svim sportskim objektima u vlasniStvu Grada Siska, oni óe se kao
i do sada koristiti temeljem zakona i pozitivnih propisa Republike Hrvatske i kriterija koje je
propisala Zajednica sportskih udruga Grada Siska, u skladu s interesima gradana grada Siska.
Kako sportske dvorane, tako ibazenapa tako i Ledene dvorana naZlbelu.

Tomislav Kralj bio je zadovoljan dobivenim odgovorima na svoja vijeóniðka pitanja

Filip Pjerobon uputio je svoja pitanja proðelnici Silviji MuZek i proðelnici Gordani Karapandùa
Prica.
Vijeónik je upitao koliko je podijeljeno vrijednosnih kartica gradanima pogodenim potresom?
Kako óe se provesti popis stanovni5tva u Sisku? Kada óe biti dopunski izbori te Sto gradani
trebaju znati o tome?
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Nakon prethodnih pitanja, sjednici je pristupila vijeónica Sanja Miokovió pa je u odluõivanju
sudjelovalo I 9 vijeónika.

Silvija MuZek objasnila je da je izradeno 5384 komada namjenskih kartica. Trenutno je u
proceduri posljednja podjela kartica od 383 komada Sto je krenulo juðer. Vrijednost izradenih
kartica je 5.893.000,00 kuna. Ako gradani imaju upite vezane uz namjenske kartice, mogu doói
na gradsku blagajnu radnim danom od ponedjeljka do petka, od 07 do 14 sati. Trgovine u
kojima mogu kupovati su DIR Rubinió, Exco Sisak, Sandra-prom, Bit-prom i Pevex.

Gospoda Gordana KarapandZa Prica odgovorila je da se popis stanovni5tva u Republici
Hrvatskoj ove godine po prvi puta odvija u dvije faze:kroz sustav E-gradanin od 13. rujna do
26. rujna i druga fazana uobiðajeni naðin putem popisivaða koji óe obilaziti domaóinstva i u
osobnom intervjuu popisivati stanovni5tvo. Popis obuhvaóa tri jedinice: stanovni5tvo,
kuóanstva i stanove. Ukoliko su gradani zainteresirani za samopopisivanje tada je najbolje da
posjete web stranicu koja óe ih voditi kroz sam sustav.
Buduói danaodri,anim lokalnim izborima u svibnju ove godine nije osiguranqna odgovarajuói
naðin, pripadnost srpske nacionalne manjine u Gradskom vijeóu Grada Siska u smislu Zakona
o lokalnim izbonmai Ustavnog zakonao pravima nacionalnih manjina, broj ðlanova Gradskog
vijeóa se poveóava za jednog ölana te óe se izbori odrùati sukladno odluci Vlade Republike
Hrvatske dana 03. listopada 2021. godine. Na ovim izbonma na podruðju Grada Siska mogu
glasovati samo pripadnici srpske nacionalne manjine.

Bojan Dadasovió istaknuo je da pitanje upuóuje gradonaðelnici.
Juðer je u posjeti Sisaðko-moslavaðkoj Lupaniji bio predsjednik Vlade Republike Hrvatske,
Andrej Plenkovió i odredeni resomi ministri.
S obzirom na opreðne izjave u javnosti, koja je bila kronologija protokola dolaska
gradonaðelnice na sastanak s premijerom? Koje su bile teme sastanka? Zaíto se gradonaðelnica
nije odazvala sastanku? Da li se u hodogramu protokola radilo o temama od interesa za Grad
Sisak? Grad Sisak je sjedi5te äupanije i najvi5e je stradao u potresu i gradonaðelnici Grada
Siska je mjesto s gradonaðelnikom Gline i gradonaðelnicom Petrinje.
Kakav je stav gradonaðelnice Grada Siska i je li pozvana na sastanak, odnosno Sto je toðna
informacija po tom pitanju?
Sljedeóe pitanje vezanoje uz Srediðnji drZavni ured za stambeno zbnnjavanje. Imajuói u vidu
ðinjenicu u opreðnim informacijama i da je Sredi5nji drZavni ured za stambeno zbnnjavanje,
na Zalost, trenutno tijelo koje privremeno rje5ava situaciju stambenog zbrinjavanja na5ih
gradana, a s obzirom da u tom Uredu radi osoba koja je priðinila materijalnu Stetu jednom
Gradu, vi5e milijunsku Stetu jedinici lokalne samouprave, sada odluðuje o ljudskim sudbinama
kao Sto je odluðivala u tom gradu, a na5i mladi ðiste WC-e i obavljaju druge poslove u lrskoj.
Takvi ljudi imaju priliku voditi izuzetno sloZene poslove, arudi se o stranaðkoj perlanici jedne

stranke. Tko iz Grada Siska suraduje s tim uredom, kakva je suradnja s tim Uredom i je li
moguóa suradnja s tim Uredom u kojem rade takvi ljudi?

Kristina Ikió Baniðek rekla je da je gradonaðelnica Grada Siska od 2013. godine i odazvala se

na pozive svih predsjednika Vlade i drùave koji su joj bili upuóeni prilikom njihovih posjeta
gradu Sisku.
Na Zalost, nije obavije5tena o posjetu premijera. Da je znala da dolazi gospodin Plenkovió,
odazvala bi se pozivu. Medutim ona i naðelnik Kriznog stoZera Grada Siska, Marko Kriðka
dobili su uobiðajene E-mail poruke s pozivom da se u ponedjeljak odazovu sastanku
Nacionalnog stoZera u Petrinji s poðetkom u 10,00 sati. Isti takav poziv uvijek dobijemo te se

naizmjence odazivamo sastancima.
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Gradonaðelnica je rekla kako joj je Zao 5to je u javnosti plasirana laù. upravo od strane
predsjednika Vlade da je bila pozvana u nekakav obilazak. Rekla je da ne zna o ðemu je bilo
rijeði na sastanku. To nije dobra praksa i pitanje juðera5njeg dana nije bilo zaðto gradonaðelnica
nije bila na sastanku i s takvim djeðjim i Skolskim igrama se uopóe ne bi trebali baviti.
Postoje puno veói problemi. Postoje problemi na koje ukazujemo svaki put kad smo na
sastancima Nacionalnog stoZera i primjeóujemo dobru volju potpredsjednika Vlade Tome
Medveda da ih rije5i, ali naZalost ni on vi5e nema instrumente i mehanizme da ih rije5i. Jedan
od problema je ðinjenica da, iako je Vlada Republike Hrvatske donijela odluku da su stanovnici
u kontejnerskim naseljima oslobodeni plaóanja struje, mi uredno od HEP-a dobivamo raðune
za kontejnerska naselja, Sto ne bi bilo neobiðno kada bi te raðune dobivali Petrinja i Glina, a ne
dobivaju ih.
Jednako tako, pitanje prehrane u Sisku nije rije5eno na adekvatan naðin, odnosno nije plaóeno
mjesecima, a kruh i dalje plaóa Grad Sisak u Petrinji i Glini to ne plaóaju.
Primjeóujemo nejednak pristup problemima gradana Siska koji su u kontejnerskim naseljima
u odnosu na gradane koji su u kontejnerskim naseljima u Petrinji i Glini.
To nije pitanje i prilika da se dijelimo veó je wijeme da svi koji konstantno pozivaju na
jedinstvo i stranaðka nesuglasja, trebali bi poslu5ati sami sebe i poöeti to primjenjivati.
Sto se tiðe spomenutog Ureda, naZalost nemamo gotovo nikakvu suradnju s njima. Jedino smo
uspjeli dva mjeseca nakon potresa i nakon puno molbi i traäenja dobiti popis ljudi koji su

stambeno zbrinuti. Dogodilo se to da su se osobe u potrebi u isto vrijeme obratile i StoZeru i
traílle stan i kontejner, ali traùlle su kontejner i od Caritasa.
Tada smo predlagali da se svi ti podaci umreùe kako se ne bi dogodilo da netko dobije vi5e
rje5enja za smje5taj, odnosno da se primjenjuju nekakvi kriteriji. Naðin na koji su dodijeljeni
neki stanovi u gradu Sisku nisu nam poznati. S obzirom na navedeno, sumnjamo da su neki
kriteriji bili primjenjivani, a ostalim SiÈðanima koji nisu imali pravu stranaðku iskaznicu, nudili
su se stanovi u Kninu, Vinkovcima i VaraZdinu.
Zamislite da se nadete u situaciji bez doma, imate djecu koja idu u osnovnu Skolu i netko vam
nudi da sa svojom obitelji, a zaposleni ste u gradu na ðijem podruðju ùivite, se odjednom
preselite u Knin. To je potpuno nerazumno da taj Ured nema podatke o stanovima MUP-a ili
Ministarstva obrane koji su prazni na podruðju Grada Siska.
Ako su osobe s kriminalnom pro5lo5óu zaposlene u tom Uredu, postavlja se pitanje postoji li
sustav i da li uopóe funkcionira.

Bojan Dadasovió rekao je kako je zadovoljan odgovorom na prvo pitanje jer óe i sljedeóa
sjednica Gradskog vijeóa biti tematska sjednica o obnovi Siska.
Rekao je i da je zadovoljan odgovorom na drugo pitanje te je predloZio da se Uredu za

stambeno zbnnjavanje sluZbeno uputi dopis kojim se tra\i izvje5óe o svim njihovim
aktivnostima koje su radene po pitanju Si5ðana. Koliko Si5ðana je zbrinuto, u kojim stanovima,
temeljem kojih kriterlja, a Sto se tiðe osobe koja je tamo zaposlena na mjestu voditelja za

informatiðke poslove, a po struci je pravnica, toga valjda nema ni u Afganistanu. To je sramota
stranke koja ju je predloZila.

Vesna Stengl je uputila dva pitanja gradonaðelnici:
1. Uz sve Sto nas je zadesilo, ne bismo trebali zaboravitineke na5e svakodnevne probleme.

Gradani Gradske ðetvrti Caprag cijelo ljeto muku muðe s ðoporom divljih pasa koji
lutaju na podruðju Gradske ðetvrti, siju strah i predstavljaju opasnost po stanovnike
Capraga, a posebice djece.
Kako bismo sprijeðili da nezbrinute, gladne, i,eðne i potencijalno opasne Zivotinje
ozlijede bilo kojeg stanovnika Gradske ðetvrti Caprag, moli se gradonaðelnica da
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odgovori gradanima koji su prijavili ovaj problem na razllóite adrese, kome toðno se

trebaju obratiti u ovakvim sluðajevima sa sigurnoðóu da óe se problem rije5iti, odnosno

tko je duäan zbrinuti Zivotinje u svrhu zaitite Livotai zdravlja gradana?

2. Ljetne vruóine su, osim gradana, pogodile i gradsku upravu u kojoj je temperatura
posj etom USKOK-a dosegla usijanje.

Bojan Dadasovió rekao je da to nije pitanje za gradonaðelnicu.

Vesna Stengl je rekla da nema veze ni odnos predsjednika Gradskog vijeóa sa zaposlenicom
koju je spomenuo, a zaposlena je u Sredi5njem drZavnom uredu za stambeno zbrinjavanje.

Bojan Dadasovió vijeónici Vesni Stengl je izrekao opomenu i istaknuo da Ured za stambeno

zbnnjavanje ima veze sa Si5ðanima.

Vesna Stengl je rekla kako je htjela pitati, a to svi gradani grada Siska imaju pravo znati, Sto je
to USKOK radio?

Bojan Dadasovió rekao je vijeónici kako se radi o nadleZnosti drugih tijela.

Vesna Stengl je odvratila kako imaju pravo znati ðto je USKOK ðinio u gradskoj upravi. Je li
na5a gradonaðelnica predala dokument koji su nadleZne sluZbe traùlle, odnosno USKOK te je
li, u konaðnici, platila kaznu?

Bojan Dadasovió istaknuo je da pitanje je li gradonaðelnica platila kaznu nije od interesa za

Grad Sisak, a pitanje je li predala dokumentaciju jest pitanje od interesa za Grad Sisak. Rekao
je kako ima jednake kriterije prema svim vijeónicima.
Dvorana vij eóni ce nij e sudni c a niti tuùitelj stvo.
Neka vijeónica preformulira pitanle kako bi ono bilo iz djelokruga rada gradonaðelnice.

Kristina Ikió Baniðek rekla je kako misli da su odgovor na drugo pitanje dobili svi mediji, sva
javnost, a vjerojatno je to i vijeónica proðitala te da oðekuje kada i vijeónica dobije sudski

nalog, da é,e ga po5tovati.
Sasvim sigurno je da se od pravosuda pod kontrolom HDZ-a nije i neóe dati zastra5iti. I vi óete

morati po5tovati zakone Republike Hrvatske iako ste nepravomoóno osudena zloðinaðka

organizacija.

Gospodin Bojan Dadasovió istaknuo je kako ovo nije cirkus, ovo je Gradsko vijeóe. Na ovoj
sjednici veó je reðeno da su kriteriji jednaki za sve vijeónike. I pitanje i odgovor su bili
tendenciozni. Kad bi mogao, sukladno Poslovniku,izrekao bi opomenu i gradonaöelnici.

Gospodin Marko Kriðka je, u vezi s prvim pitanjem, rekao kako óe on direktno odgovoriti s

obzirom da je direktno involviran u rje5avanje tog problema.
Utvrdeno je da se pojavio ðopor pasa.

Grad Sisak ima obvezu potpisivanja ugovora s ovla5tenom firmom koja se bavi takvim poslom.

ZaGrad Sisak taj posao obavlja Veterinarska stanica Sisak.

Na Zalost, nakon brojnih sastanaka, dopisa i upita, f,rrma to nije uspjela ni pribliZno rije5iti.
Bila su i dva bliska susreta pasa s ljudima. Sva sreóa, to su bili odrasli ljudi, a ne djeca.

Poku5avamo problem rijeSiti sami mimo ovla5tene firme pa smo angaäirali ZooloSki vrt i
njihovo skloni5te Dumovec koji jedini imaju ovlasti pucati puSkom za uspavljivanje i oni su u

postupku uklanjanja pasa na naðin da je u tijeku postupak navikavanja ðopora pasa na jednu
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lokaciju gdje su najðeSóe i gdje nisu stambeni objekti. Ostavlja im se hrana na mjesto na koje
óe se naviknuti dolaziti, a onda óe se pristupiti odstrelu pu5kom za uspavljivanje i, nakon toga,

biti óe zbrinuti u Veterinarskoj stanici gdje su na poðetku trebali biti zbrinuti.

Vesna Stengl izrazilaje zadovoljstvo dobivenim odgovorom Marka Kriöke

äeljko Ðermanovió upitao je Gorana Grguraða u kojoj fazi je izgradnja tribine na stadionu NK
Metalac?

Goran Grgurað objasnio je da vi5e upravnih odjela Grada Siska radi na ovom projektu.
Napravljena je temeljna betonska ploða za montaäno demontaäne tnbine. U sljedeóem
razdoblju shjedi montaLa tribine. Oðekuje se da bi, nakon provedenog natjeðaja, odabrani
izvoditelj trebao tijekom ovog ili poðetkom sljedeóeg tjedna poðeti s postavljanjemtribine. Za
dva do tri tjedna, tribina bi trebala biti montirana. Tribina je kapaciteta 180 gledatelja i bit óe u
potpunosti natkrivena, u bojama Grada Siska.
Cijela investicija iznosi oko 700 tisuóa kuna.

Sonja Borió upitala je direktora trgovaðkog druStva Sisaðki vodovod d.o.o. kada óe biti zavrÈeni
radovi na odvodnji u Pogorelcu?
Drugo pitanje je upuóeno gradonaðelnici, a odnosi se na to 5to je poduzeto kod ispitivanja i
bu5enja u Hrastelnici, Budaðevu i Galdovu? Sva dodatna tre5nja kod na5ih gradana izaziva
dodatan strah.

Pejo Trgovðevió objasnio je kako je projekt Pogorelac u tijeku, odnosno rje5avanje svih
imovinsko pravnih odnosa i projektne dokumentacije. Projekt se odvija u dvije faze. Desna

obala rijeke Kupe, od Starog mosta do Mosta ,,Gromova" te od Starog mosta do zgrade hitne
pomoói je faza jedan koja je u potpunosti zavr5ena. Imamo gradevinsku dozvolu.
Zadrugufazu je u tijeku rjeSavanje imovinsko pravnih odnosa s 32 vlasnika. Mislimo da óemo
gradevinsku dozvolu rije5iti do kraja ove godine.
Trebate znati daje projekt odvodnje u Pogorelcu prije tri godine u5ao u zajedniðki veliki
projekt, a to je Projekt aglomeracije grada Siska, odnosno pobolj5anje gospodarske

infrastrukture pod nazivom ,,Sisak II" i koji je, takoder u tijeku. Taj cijeli projekt ima 6
lokacijskih dozvola i 15 gradevinskih dozvola. Svih 6 lokacijskih dozvola je rije5eno, a u tijeku
je rje5avanje imovinsko pravnih odnosa. Do sada smo rije5ili 4 gradevinske dozvole. Nadamo
se do kraja ove godine rije5iti kompletnu dokumentaciju. Nadamo se da óemo u suradnji s

Hrvatskim vodama na proljeóe sljedeóe godine krenuti s realizacijom kompletnog projekta.
Dakle, Projekt Pogorelac ide u okviru Projekta,,Sisak II".

Kristina Ikió Baniðek potvrdila je da su se zabrinuti gradani javljali u gradsku upravu jer su

traumatizirani ne samo od potresa u pro5loj godini veó i od svih ovih naknadnih potresa. Zbog
toga smo ponovno uputili upit Agenclji za istraZivanje ugljikovodika na koji nam je
odgovoreno da je Vlada Republike Hrvatske dala dozvole tvrtki Aspekt da geofon metodom
izvr5i istraùivanja velikim kamionom sa spravom koja ispu5ta vibracije u zemlju i radi
istraZivanja na podruðju Sisaðko-moslavaðke Lupanije. Problem je u tome 5to tvrtka oðito nije
odradila posao kako je trebala oko informiranja lokalnog stanovni5tva pa su nam se i stanovnici
u Buda5evu, Galdol.u i Hrastelnici obraóali i izvje5tavali nas kako im je uðinjena odredena
Steta. Uputili smo dopis, a iz Agencije su nas uvjeravali da su predstavnici tvrtke Aspekt u

kontaktu s lokalnim stanovni5tvom te da óe svaki stanovnik koji ima bilo kakvu Stetu nastalu
istraZivanjima, nadoknaditi Stetu. l

Na struci je utvrditi je li bilo potrebno odmah poslije potresa pokrenuti takva istraZivanja.
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Bojan Dadasovió izvijestio je kako ima podatke da je ista tvrtka iste poslove radila i u Slavoniji,
a gradani nisu obesteóeni. Oðekujem da odrZimo zajedniðki sastanak s predstavnicima te tvrtke.

Vijeónica Sonja Borió bila je zadovoljna dobivenim odgovorima na svoja vijeóniðka pitanja.

Ivica Sipu5 objasnio je da óe se njegovo pitanje odnositi nazakup poljoprivrednog zemlji5ta, a

koje zanima sve OPG-ovce.
Natjeõaj zazakup poljoprivrednog zemlji5ta proveden je poðetkom ove godine, ali do sada nije
bilo nikakvih odluka vezanih uz provedeni natjeðaj.
MoZe li nas gradonaðelnica izvijestiti u kojem je statusu navedeni predmet? Je li provedena

evaluacija ponuda? Kada óe biti donijeta odluka o zakupu zemlji5ta?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je kako je ovo bio najizazovnlji natjeðaj za zakup
poljoprivrednog zemlji5ta ikada zbogtoga Sto je Natjeðaj raspisan neposredno prije potresa.

ProduZili smo ga na neko vrijeme nakon potresa. Bilo je izazovno dazainteresirani prikupe svu

dokumentaciju jer nisu ni znali gdje se nalaze nadleZni uredi od kojih mogu prikupiti
dokumentaciju.
Povjerenstvo je napravilo evaluaciju i uvjerava da óe materijali biti dostavljeni na sljedeóu
sjednicu Gradskog vijeóa.
Dok se ne donesu nove odluke, stare odluke su na snazi.

Ivica Sipu5 izrazioje zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

MiSa Majkió Vukðevió upitala je Gorana Grguraða hoóe li nastavna godina za uðenike niZih
razredaOsnovne Skole Galdovo poðeti u prostorima Podruðne Skole Hrastelnica, odnosno hoóe

li radovi u Podruðnoj ðkoli Hrastelnica biti zavrðeni do 06. rujna2021. godine?

Goran Grgurað odgovorio je da su radovi gotovi. Izvr5eno je nekoliko vrsta radova zbog
prilagodbe prostora. U suradnji s UNICEF-om imali smo radove na uredenju prostora za

produZeni boravak i romsku edukaciju.
Morali smo napraviti manji dio radova za prrlagodbu prostora za rad razredne nastave. Oni su

u zavr5noj fazi i u ponedjeljak óe prostor biti spreman za razrednu nastavu uðenika Osnovne
Skole Galdovo.

Predsjednik Gradskog vijeóa utvrdio je da je sjednici pristupio vijeónik Darjan Vlahov pa je u
odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Ljiljana Slunjski je postavila dva pitanja gradonaðelnici:
L Ovo pitanje yezanoje uz prometnicu na podruðju Gradske ðetvrti Centar. Kada óe biti

asfaltiran dio Ulice Grge Tu5kana kojim se vi5e ne moZe prolaziti zbog stanja u kojem
se nalazi? O tome postoji i fotografija koju su dostavili stanari navedene ulice zajedno

sa svojim upitom.

2. U velikoj veóini prigradskih naselja istiðe se problem, odnosno nedostatak kanalizacije
i nemoguónost odvodnje otpadnih i oborinskih voda 5to sniZava kvalitetu ùivota
stanovnika. Pitanje se odnosi na uvodenjekanalizacije na podruðju prigradskih naselja
Budaðevo, Topolovac i dalje.
I stanje prometnica na podruðju tih naselja je 1q5e iz razloga Sto óe se ove jeseni raditi
kanalizacija pa nije potrebno dva puta raditi isti posao.
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Je li ta informacija toðna? Ako je toðna, kada óe se krenuti s izgradnjom kanalizacije?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da je Ulica Grge Tu5kana u dvije treóine u potpunosti

asfaltirana. To je slijepa ulica. U posljednjoj treóini gdje Zivi ðetvero ljudi, ulica nije asfaltirana.
Nije do5la na red jer u Tomðevom putu postoj e znatnije loðije prometnice. Konkretno, glavna
prometnica Ive Rukavine Side kao i prometnica u kojoj se nalaze prostorije nekadaSnjeg

Mjesnog odbora gdje je aktivna i braniteljska udruga. Dakle, sanirat óre se ulice gdje je veói
promet no u Ulici Grge Tu5kana.
Svjesni smo. Popisali smo sve potrebe. O5teóene ulice nakon potresa smo i nominirali za

sanaciju na resomo ministarstvo. Drugi dio prometnica óemo sanirati putem redovnog ili
pojaðanog odräavanja.
Takoder, zadnjatreóina Ulice Grge Tu5kana nije zavr5ena zbog nerije5enih imovinsko pravnih
odnosa.

Pejo Trgovðevió potvrdio je kako je vijeónica u pravu kada govori o kanalizaciji u prigradskim
naseljima. Imaju jako lo5u odvodnju, odnosno nemaju nikakvu odvodnju.
Projektom ,,Sisak II" obuhvaóeni su svi dijelovi Siska pa tako i prigradska naselja. To je
ogroman Projekt kompletne aglomeracije grada Siska i na njemu se radi oko 3 godine.

Opravdanje zato jepandemija i potresi, ali i sve ostalo. Naravno da je u poöetku bilo zami5ljeno
da dokumentacija za taj Projekt bude rije5ena u roku od 10 mjeseci do godine dana. Medutim,
ni jedan prqekt vrijedan oko 100 milijuna eura ne moäe se tako brzo rije5iti. Opóenito se

izradadokumentacije za sliðne projekte izraduje dvije do tri godine. Dokumentacija je konaðno

pri kraju. Vjerojatno óemo pri kraju godine imati sve potrebno za raspisivanje javne nabave i
Projekt aglomeracije bi trebao krenuti sljedeóe godine.
Sisaöki vodovod ima i plan gradnje. Radovi se izvode po prioritetima. Dakle, govori se o malim
projektima koji nisu u5li u Projekt ,,Sisak II". Snimamo situaciju svake godine. Gdje imamo
lomova, ide se na izmjenu dijela vodovodne mreùe. Gdje postoji moguónost izgradnje
kanalizacije i to radimo. Cijene gradevinskog materijala su poveóane preko 100 %.

Ove godine u dvije ulice je izgraden vodovod i kanalizacija: Ulica Barice Rapió i Odranska
ulica. Kreóe se s radovima u Pedi5ióevoj iMaùuranióevoj ulici.

Vijeónica je u odgovoru na prvo vijeóniðko pitanj e zapazila rijeði ,,slijepa ulica". Na pro5loj

sjednici bilo je rijeði o slijepoj ulici u Buda5er,u. One nemaju 4 stanovnika veó puno viSe. I 4
stanovnika su jednako vrijedna. Zatraùllaje pisani odgovor na svoje pitanje.
Sto se tiðe odgovora na drugo pitanje, za Buda5evo i Topolovac nije dobiven konkretan
odgovor te je vijeónica zatraùLla odgovor u pisanom obliku.

Marko Rafaj utvrdio je da je autobusni kolodvor uäeljezari u cjelosti neureden, zahrdao i, kao

takav, predstavlja opasnost za putnike i sve one koji se kreóu oko kolodvora.
Hoóe li Grad Sisak krenuti s rekonstrukcijom? Kada?
Drugo pitanje je vezano uz dvije ceste. Jedna je koja vodi od Palanjka prema Mahovu i u
jednom dijelu nije asfaltirana od strane Grada Siska. Pro5le godine bila je asfaltirana od strane

Sisaðko-moslavaðke Zupanije. Potrebno je asfaltirati jo5 200-300 metara gdje u jednoj firmi
radi oko 70 naSih sugradana. Dnevno prolazi 100 do 150 kamiona koji prevoze eksploziv. Hoóe

li se ta cesta u dogledno vrijeme sanirati i asfaltirati?
Takoder, cesta u Jazveniku, koja povezuje Sela i Jazvenik, kanali uz cestu su u potpunosti

neoðiSóeni, a u sluðaju ki5e ili otapanja snijega, ta cesta je poplavljena. MoZe li Grad Sisak

poduzeti odredene radnje uvezi sa sanacijom kolnika i ðiSóenjem kanala uz kolnik?
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Kristina Ikió Baniðek u svom uvodu je rekla da je nakada5nji autobusni kolodvor u i.eljezari
primao desetke tisuóe putnika u zlatno dobaZeljezare Sisak.
Direktor trgovaðkog druStva Auto promet Sisak poku5ava dvije godine od Hrvatskihùeljeznica
koje su vlasnik toga, dobiti suglasnost. Nismo traùili da kolodvor prijede u vlasni5tvo Grada
Siska, traäili smo samo suglasnost da ga mi uredimo vlastitim sredstvima.
Nakon toga, do5li su konzervatori i dali miöljerye da se kolodvor mora saðuvati takav kakav je.
Ono Sto dobivamo na dnevnoj bazi su prigovori na higijenu i uredenost objekta.
Neóemo odustati, a ni direktor Auto prometa Sisak neóe odustati.
Zeljanam je obnoviti autobusni kolodvor uLeljezanvlastitim sredstvima iako nije u vlasni5tvu
Grada Siska i uðinit óemo to jer je to u interesu gradana.
Zelja nam je da to bude i funkcionalna postaja. To bi bilo moguóe samo kada bi netko u
Hrvatskim ùeljeznicamapokazao samo malo razumijevanja i dobre volje da to rije5imo.
Cesta od Palanjka prema Mahovu kao i cesta od Sela prema Jazveniku, one su bile dio
pojaðanog odräavanjapro5le godine i sanirane su.

Kanal uz cestu Sela-Jazvenik, Maja Del-Vechio óe o tome obavijestiti direktora trgovaðkog
dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o. s kojim je potpisan ugovor o ðiSóenju kanala.
Cesta od Palanjka prema Mahovu proSle godine je pojaðano odri.avana, ali ne znamo je li nakon
zime i potresa pretrpjela neka nova o5teóenja kako bi bila dodatno sanirana. Svjesni smo da

njome prolaze kamioni. Medutim, ùeljanamje da cesta koja je izvan administrativnih granica
Grada Siska bude sanirana. Otiói óemo na teren i upoznati se s problemom i nastoj ati ga rije5iti.

Vijeónik je rekao da je zadovoljan odgovorima i zamolio da, kada nadleZne osobe dodu na

teren, da nas se na sjednici Gradskog vijeóa izvijesti Sto je utvrdeno i Sto óe biti poduzeto.

Zvonko Marincelj upitao je Gorana Grguraða koji standardi i pretpostavke su osigurani za nor,u
ðkolsku 2021.12022. godinu u na5em gradu, a pitanje se najprije odnosi na osnovno Skolstvo?
Koliko prvaðióa je upisano u osnovnu 5kolu, s obzirom da je nakon katastrofalnog potresa

uoðen trend iseljenja iz grada?

Goran Grgurað objasnio je da se ðekalo na podatke koji se odnose na konkretne mjere vezaîe
uz pandemiju, odnosno na njihovu primjenu glede poðetka Skolske godine. Proðli petak smo te
mjere i dobili.
I roditelji uðenika mogu biti zadovoljni jer Skola poðinje normalno po A modelu nastave i
poõinje uZivo u Skolama.

Mi kao osnivað spremni smo na sve oblike nastave. Svi naSi objekti su spremni zapnhvatdjece.
Dio djece ne moZe pohadati svoje matiðne Skole zbogtoga Sto su o5teóene u potresu veó idu u
druge Skole. Uðenici óe biti prevoZeni autobusima Auto prometa Sisak.
Kao osnivað nismo gubili vrijeme kako bismo inicirali obnovu objekata osnovnih Skola

o5teóenih u potresu pa imamo elaborate konstruktivnih sanacija. Temeljem tih elaborata,
sastavili smo dopis ministru, a bili smo i prvi s ovog podruðja koji smo izvijestili ministarstvo.
Obavijestili smo ih o svim poduzetim radnjama i objektima koji su o5teóeni u potresu
ukljuðujuói i Osnovnu Skolu Viktorovac u kojoj se nastava odvija, ali je u postupku sanacija
sportske dvorane.
Osim o potrebnim radovima, gradonaðelnica je ministra izvijestila i o visini tro5kova sanacije.
Tek izvedbeni projekt óe definirati tro5kove detaljno, ali i troSkovi utvrdeni elaboratima nisu
mali i Grad Sisak ne moZe samostalno f,rnancirati te tro5kove. Zato smo se i na vrijeme obratili
ministarstvu.
Ministarstvo obrazovanja óe biti provedbeno tijelo u vezi sa sredstvima iz Europskog fonda
solidarnosti.
NaS dopis je otpremljen u kolovozu, a odgovor oðekujemo u rujnu.
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Ukupan broj uðenika u osnovnoj Skoli u Skolskoj godini 2021.12022. je 2999 uðenika. Taj broj
je manji za 31 uðenika u odnosu na pro5lu godinu. Taj trend je u skladu s demografskim
kretanjima u Republici Hrvatskoj. Veó l5 godina biljeZimo pad broja uðenika, ali to je trend u

cijeloj Hrvatskoj, a ne samo u Sisku.
Podatak o 31 uðeniku treba pripisati demografskom trendu, a ne potresu.

Ove godine imamo 8 prva5ióa manje u odnosu na proðlu godinu Sto je u skladu s navedenim

trendom. Ove godine imamo 350 prva5ióa.

Vijeónik je bio zadovoljan odgovorima na svoja vijeóniðka pitanja.

Tomislav Matlekovió objasnio je da se u Topolovcu nalaze dva vrlo kritiðna raskriZja. Jedno
je raskriZje prema Donjoj Posavini, a drugo iz Ulice Goriðica prema mostu Crnac.

Kada óe na navedenim raskriZjima biti postavljena javna rasvjeta i biti oðiSóeni od raslinja?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je kako su navedena raskníja oðiöóena od raslinja u dva

navrata, ali je oðito da se nogostupi koriste toliko ðesto da trava naraste za tjedan dana, ali
trgovaðko druStvo Kumunalac Sisak d.o.o. óe u okviru svojih redovitih djelatnosti pobrinuti i
o tim raskriùjima.
Sto se tiðe rasvjete, proSle godine je naruðen projekt pa ove godine moZemo pristupiti
postavljanju javne rasvjete. U tom dijelu je puno veói problem prema naselju Crnac za koji
Zelimo da preuzme dri,avajer bi zbog obliínjih drZavnih prometnica i trebao pripasti drùavi,
ali oni nisu tome skloni i odbili su na5 prijedlog. Raslinje óemo rije5iÍibez problema.

Tomislav Matlekovió rekao je da je zadovoljan dobivenim odgovorima, ali bi molio odgovore

u pisanom obliku.

Bojan Dadasovió utvrdio je da, ako je vijeónik zadovoljan dobivenim odgovorima na svoja

vijeóniðka pitanja, onda je izrazio zadovoljstvo. Ako nije zadovoljan, onda traùi pisane

odgovore.

Tomislav Matlekovió je potvrdio da je zadovoljan dobivenim odgovorima.

Aktualni sat je zavr5en u 1 1 sati i 6 minuta i trajao je 59 minuta.

Utvrduje se da u Aktualnom satu svoja pitanja nije postavila vijeónica Sa5ka Vukovió pa ima
moguónost prva postavljati pitanja na sljedeóoj sjednici Gradskog vijeóa.

Tomislav Kralj se javio zarijeö, zbog povrede Poslovnika. Rekao je da je povrijeden ðlanak 64.

Poslovnika. Ako veó materij ale za sjednicu ne moZemo dobiti ranije, onda da ih barem

dobijemo na vrijeme.

Bojan Dadasovió se djelomiðno sloZio s Tomislavom Kraljem, ali radi se o vrlo kompleksnim
materij alim a p a ima razumij evanj a za gr adske sluZbe.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóe dopune predloZenog dnevnog reda tako da se iza toðke

16. dodaju nove toðke 17., 18. i 19 koje glase:

,,17. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na projektu ,,Izgradnja
vatrogasnog doma u Topolovcu",
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
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Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaupravîe, imovinsko
pravne i opóe poslove
18. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt,,Rekonstrukcija i
opremanje gradevine javne i druStvene namjene-druðtveni dom Buda5evo",
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proõelnica Upravnog odjela zaproraöun i financije
19. Prijedlog zakljuðka o utvrdivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca porotnika za

mladeù Opóinskog suda u Sisku.
Predlagatelj: Bojan dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska
Izvjestitelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vuvijeóa Grada Siska

Obrazloùenje za sve tri dopune predloZenog dnevnog reda:

Do objave materijala za2. sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska nisu dostavljeni materijali za

prethodno navedene toðke dnevnog reda, a s obzirom na rokove za njihovo dono5enje, predlaZu

se navedene dopune.

Prijedlog dopune dnevnog reda toðkom koja glasi: ,,17. Prijedlog odluke o davanju
suglasnosti za provedbu ulaganja na projektu ,,Izgradnja vatrogasnog doma u Topolovcu"
usvojen je jednoglasno s 20 glasovaza.

Prijedlog dopune dnevnog reda toðkom koja glasi: ,,18. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti
za provedbu ulaganja u projekt ,,Rekonstrukcija i opremanje gradevine javne i druStvene

namjene-druStveni dom Buda5evo" usvojen je jednoglasno s 20 glasovaza.

Prijedlog dopune dnevnog reda toðkom koja glasi: ,,19. Prijedlog zakljuöka o utvrdivanju
prijedloga kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladeí Opóinskog suda u Sisku"
usvojen je jednoglasno s 20 glasovaza.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika s 1. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska,
2. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za

razdoblje srpanj-pros inac 2020. godine,
Predlagatelj ica: Kri stina Ikió B aniðek, gradonaöelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za lupravne,

imovinsko pravne i opóe poslove
3. Prijedlog zakljuðka o usvajanju IzvjeÉé,a o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja

nekretninama u vlasniðtvu Grada Siska 2a2020. godinu,
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

4. Prijedlog zakljuðka o usvajanju IzvjeÉé,a o stanju zaÉtite od poiara na podruðju Grada

Siska i stanju provedbe Godiðnjeg provedbenog plana unaprjedenja za5tite od poäara
2a2020. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica,
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove
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5. Prijedlog godi5njeg provedbenog plana unaprjedenja zaítite od poi.ara za podruðje

Grada Siska za 2021. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandùa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpravîe,
imovinsko pravne i opóe poslove

6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima
i mjerilima za ftnanciranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 202L
godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandia Prica, proöelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

7. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju Povjerenstvaza procjenu Steta od
prirodnih nepogoda Grada Siska,
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Pnca, proðelnica Upravnog odjela za uptavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

8. Prijedlog odluke o dono5enju Akcijskog plana za pobolj5anje kvalitete zraka za Grad
Sisak s ciljem smanjenja oneðiSóenja benzo(a)pirenom i ðesticama PM10,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uiredenje i
za5titu okoliSa

9. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Godi5njeg izvje5óa o provedbi Plana gospodarenja

otpadom Grada Siska 2a2020. godinu,
Predlagatelj ica : Kri stina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostomo uiredenje i
za5titu okoliSa

10. Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvjeSóa o lokacijama i koliðinama odbaöenog otpada,

tro5kovima uklanjanja odbaðenog otpada i provedbi mjera za sprjeðavanje nepropisnog
odbacivanja otpada i mjera za uklanjanje otpada odbaðenog u okoli5 na podruðju Grada

Siska 2a2020. godinu,
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostomo uiredenje i
za5titu okoliSa

1 1. Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja urbanog podruðja

Sisak za razdoblje od 2021. do 2027. godine,
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraöun i financije

12. Prijedlog odluke o produZenju vaùenja Programa mjera za razvoj seoskog podruðja

Grada Siska u razdoblju 2016.-2020. godine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav
13. Prijedlog odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju

poljoprivrednog zemljiSta u vlasni5tvu Republike Hrvatske,
Predlagatelj ica : Kri stina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za

gospodarstvo i komunalni sustav
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14. Prijedlog rje5enja o izmjeni Rje5enja o imenovanju ðlanova Upravnog vijeéa Doma
kulture Kristalna kocka vedrine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druðtvo
15. a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena Statuta

Sportsko rekreacijskog centra Sisak,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druStvo
b) Prijeâlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na promjenu djelatnosti Sportsko
rekreacijskog centra Sisak,
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno druStvo
16. a) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Manjan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu äeljkuMalovióu, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA",
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapiznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanla
b) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu ZeljkuGrSióu, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA",
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznania

Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

c) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Nikoli Skrin¡aru, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA",
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

d) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Marijanu lrisu, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA",
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna pnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

e) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Stjepanu Kolarcu, djelatnom bojniku,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapiznanja
Izvjestitelj: Zorcn Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznania
f¡ Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu lvici Bunjevcu, poruðniku,
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
g) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu äeljku Belðecu, poruðniku,
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

h) Prijedtog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Smailu Dedióu-posthumno, öasniðkom namjesniku,
Predlagatelj : Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapríznanja

Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
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i) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Ivici Huzjaku, hrvatskom branitelju,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja

I zvj estitelj : Zor an S erti ó, predsj ednik Odbora za iavna pnznanj a
j) Pnjedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Ibrahimu KoStióu, hrvatskom branitelju,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznania

k) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ivici Curióu, naredniku,
Predl agatelj : Zor an S ertió, predsj ednik Odb ora za j av na priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
l) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Darku Ðuretióu, hrvatskom branitelju,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
I zvj estitelj : Zor an S erti ó, predsj ednik Odbora za i avna pnznanja
m) Prrjedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Ivanu Kuraberu-posthumno, priðuvnom bojniku,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapnznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
n) Prijedlog odluke o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u
Domovinskom ratu Viktoru Sprajcu, priðuvnom bojniku,
Predlagatelj'. Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanla
Izvjestitelj: Zorun Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

17. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na projektu ,,Izgradnja
vatrogasnog doma u Topolovcu,
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPrica, proðelnica Upravnog odjela zavpravne)
imovinsko pravne i opóe poslove

18. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ,,Rekonstrukcija
i opremanje gradevine javne i druStvene namjene-druÈtveni dom Budaðevo",
Predlagatelj ica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraóun i financije

19. Prijedlog zakljuðka o utvrdivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca porotnika
zamladei, Opóinskog suda u Sisku.
Predlagatelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska

Izvjestitelj: Bojan Dadasovió, predsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 20 glasovaza.

Sukladno ðlanku 42. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, Bojan Dadasovió dao je na

glasovanje izja5njavanje o tome da li óe se amandmani podnositi usmeno na sjednici.
Prethodni prijedlog je usvojen s l2 glasova za: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa,
Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl, Darjana

Vlahova, Bojana Dadasovióa, Marka Rafaja, Sonje Borió i Zorana Sertióa te 8 glasova protiv:
Zeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, MiSe Majkió Vukðevié,, Zvonka
Marincelja, Filipa Pjerobona, Ivice Rendulióa i Sa5ke Vukovió.
Nakon glasovanja o izja5njavanju glede podno5enja usmenih amandmana tijekom sjednice,

Bojan Dadasovió zakazao jepauzuzaodräavanje sjednice Odbora zastatutamo-pravna pitanja
i Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska ðiji ðlanovi su razmatrali
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prijedloge materijala za dopunjene toðke l7 .i 18. dnevnog reda te pauzuzaodrùavanje sjednice

Odbora za izbore i imenovanja ðiji ðlanovi su razmatrali matenjal za dopunjenu toðku 19.

dnevnog reda.

Utvrduje se da su svi ðlanovi prethodno navedenih stalnih radnih tijela Gradskog vijeóa Grada

Siska jednoglasno utvrdili sve dopunjene toðke dnevnog reda i proshjedili ih Gradskom vijeóu
Grada Siska na razmatranje i usvajanje.

Sjednice odbora su trajale od I i sati i 23 minute do 11 sati i 40 minuta

Pauzaje poðela u I I sati i 20 minuta,azavrÉenaje u ll sati i 55 minuta.

Utvrduje se da je nakon pauze sjedici bilo nazoðno 20 vijeónika te su se mogle donositi
pravovaljane odluke.

TOCKA 1.

Zapisnik s l. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 20 glasova za.

TOCKA 2.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandia Prica, s 12 glasova za: Sonje

Borió, Bojana Dadasovióa, Zeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, MiSe

Majkió Vukovió, Zvonka Marincelja, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zorana

Sertióa i Sa5ke Vukovió i 8 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Tihomira Posavecã, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
tebez suzdräanih glasova donesen je

ZAKLJUðAK
o prihvaóanju polugodiðnjeg lzvje5óa o radu gradonaðelnice za razdoblje srpanj

prosinac 2020. godine

TOCKA 3.

Nakon uvodnog usmenog obrazloi,enja gospode Gor:dane Karapandía Prica, s 19 glasova za

bez protivnih glasova i 1 glasom suzdräanim, Vesne Stengl, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju Izvje5óa o provedbi Plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u

vlasni5tvu Grada Siska 2a2020. godinu

TOCKA 4.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 20 glasova

za, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa o stanju zaStite od poZara na podruðju Grada Siska i stanju

provedbe Godi5njeg provedbenog plana unaprjedenja za5tite od poZara 2a2020. godinu

TOðKA s.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane KarapandíaPnca,jednoglasno s 20 glasova

za, donesenje
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GODISNJI PROVEDBENI PLAN
unaprjedenja za5tite od poZara za podruõje Grada Siska za202l. godinu

TOðKA 6.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapand1a Prica, jednoglasno s 20 glasova

za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilimaza

financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska

TOðKA 7.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandía Prica, s 12 glasova za: Sonje

Borió, Bojana Dadasovióa, äeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, MiSe

Majkió Vukovió, ZvonkaMarincelja, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zotana

Sertióa i Sa5ke Vukovió i 8 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova

lebez suzdrZanih glasova donesena je

ODLUKA
o izmjeni Odluke o imenovanju Povjerenstva za procjenu Steta od prirodnih

nepogoda Grada Siska

TOCKA 8.

Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Nikoline Bijelió, s 19 glasovaza,bez protivnih glasova

i jednim glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa, donesena je

ODLUKA
o dono5enju Akcijskog plana za pobolj5anje kvalitete zraka za Grad Sisak s ciljem

smanjenja oneði5óenja benzo(a)pirenom i ðesticama PMto

TOðKA e.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Nikoline Bijelió, s 11 glasova za: Sonje Borió, Zeljka
Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, Miðe Majkió Vukovió,Zvonka Marincelja,

Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zorana Sertióa i Sa5ke Vukovió, bez

protivnih glasova i 9 glasova suzdrZanih: Bojana Dadasovióa, TomislavaKralja, Tomislava

Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice SipuSa, Vesne

Stengl i Darjana Vlahova, donesen je

ZAKLJUCAK
o usvajanju Godi5njeg izvje5óa o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Siska za

2020. godinu

TOðKA 10.

Kod uvodnog usmeno gobrazloäenja Nikoline Bijelió, sjednici jeu12 sati i 17 minuta pristupio

vijeónik Sreóko Telar pa je u odluðivanju sudjelovao 21 vijeónik'

S 12 glasova za: Sonje Borió, Bojana Dadasovióa,äeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca,

Lucije Matkovió, MiSe Majkió Vukovió , Zvonka Marincelja, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja,

Ivice Rendulióa, Zorana Sertióa i SaSke Vukovió, bez protivnih glasova i 9 glasova suzdrZanih:
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Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Sreóka Telara, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl iDarjanaVlahova, donesen je

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o lokacijama i koliõinama odbaðenog otpadao troSkovima
uklanjanja odbaðenog otpada i provedbi mjera za sprjeðavanje nepropisnog

odbacivanja otpada i mjera za uklanjanje otpada odbaðenog u okoli5 na podruðju
Grada Siska 2a2020. godinu

TOðKA 11.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, Darjan Vlahov upitao je hoóe li se

Strategija izradivati u gradskoj upravi ili óe tu uslugu pruùiti netko izvan gradske uprave?

Sivija MuZek je objasnila kako je u Proraðunu Grada Siska predviden iznos za izradu Strategije
tako da je planirano da, u suradnji s Gradom Siskom, imamo i vanjske struðnjake za izradu
strategije.

Bojan Dadasovió rekao je da takav naðin rada postoji i u Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji.

Darjan Vlahov podigao je ploðicu koja se odnosi na povredu Poslovnika i zatraùio od
predsjednika Gradskog vijeóa da prestane polemizirati.

S obzirom da Darjan Vlahov nije utvrdio koji je ðlanak Poslovnika prekr5en, predsjednik
Gradskog vijeóa mu je izrekao opomenu.

Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o pokretanju postupkaizrade Strategije razvojn urbanog podruðja Sisak zarazdoblje

od 2021. do 2027. godine

TOCKA 12.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 21 glsom za, donesena
je

ODLUKA
o produäenju vaäenja Programa mjera za razvoj seoskog podruðja Grada Siska u

razdoblj u 2016.-2020. godine

TOCKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Maje Del-Vechio, s 13 glasova zai Sonje Borió, Bojana
Dadasovióa,äeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, Miðe Majkió Vukovió,
Zvonka Marincelja, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zorana Sertióa, Sreóka

Telara i Sa5ke Vukovió, 8 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje

Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova,
bez suzdrùanih glasova, donesena je

ODLUKA
o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog zemlji5ta u

vlasniðtvu Republike Hrvatske
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TOCKA 14.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gorana Grguraða, s 12 glasova za: Sonje Borió, Bojana
Dadasovióa, Zeljka Ðermanovióa, Roberta Grubeca, Lucije Matkovió, MiSe Majkió Vukovió,
Zvonka Marincelja, Filipa Pjerobona, Marka Rafaja, Ivice Rendulióa, Zorana Sertióa i Sa5ke

Vukovió, 8 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim

glasom suzdrZanim, Sreóka Telara, doneseno je

RJESENJE
o izmjeni Rje5enja o imenovanju õlanova Upravnog vijeóa Doma kulture Kristalna

kocka vedrine

TOCKA 15.

a) Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gorana Grguraða, s 20 glasovaza,bez
protivnih glasova i jednim glasom suzdríanim, Vesne Stengl, donesena je

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena Statuta Sportsko rekreacijskog

centra Sisak

a) S 20 glasoya zU bez protivnih glasova i jednim glasom suzdrZanim, Vesne Stengl,

donesena je

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na promjenu djelatnosti Sportsko rekreacijskog centra

Sisak

TOðKA 16.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja predsjednika Odbora za javna pnznanja, Zorana
Sertióa, Sreóko Telar rekao je da bi, moùda bilo dobro da, kao Sto je navedeno za pwa 4

kandidata, i za ostale kandidate se navede kojim postrojbama su pripadali, odnosno u kojoj
postrojbi su sudjelovali u Domovinskom ratu jer za ostale kandidate to nije navedeno veó su

navedeni njihovi ðinovi izvanja. To bi bilo dobro zbog javnosti i samih vijeónika.

a) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Zetjku

Maloviéu, pripadniku Specijalne jedinice policije,,OSA"

b) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Zeljku Gréióu, pripadniku Specijalne jedinice policije ,oOSA.'
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c) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Nikoli Skrinjaru, pripadniku Specijalne jedinice policije ,,OSA"

d) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Marijanu lrisu, pripadniku Specijalne jedinice policije ,,OSA"

e) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u

Domovinskom ratu Stjepanu Kolarcu, djelatnom bojniku

Ð Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ivici

Bunjevcu, poruðniku

g) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Zeljku Belðecu, poruðniku

h) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Smailu Dedióu-posthumno, ðasniðkom namjesniku

i) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ivici

Huzjaku, hrvatskom branitelju

j) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeti Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Ibrahimu Ko5tióu, hrvatskom branitelju
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k) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Ivici

Curióu, naredniku

l) Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
dodjeti Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu Darku

Ðuretióu, hrvatskom branitelju

m) Bojan Dadasovió je rekao da je ispravno ime kandidata Kurabera Ivan, a ne lvo, pa
je u tom smislu potrebno izmijeniti i odluku.

Jednoglasno s 21 glasom, za donesena je

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Ivanu Kuraberu-posthumno, priðuvnom bojniku

n) Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Plakete Marijan Celjak-junak obrane Grada Siska u Domovinskom ratu

Viktoru Sprajcu, priðuvnom bojniku

TOðKA 17.

Nakon uvodnog usmenog izlaganja Gordane KarapandZa Prica, predsjednik Odbora za

statutarno-pravna pitanja, Bojan Dadasovió izvijestio je da je na sjednici Odbora prijedlog
jednoglasno utvrden i proslijeden Gradskom vijeóu narazmatranje i dono5enje.

Predsjednik Odbora zafinanclje i gospodarenje imovinom Grada Siska, Ivica Rendulió takoder
je izvijestio da je na sjednici Odbora prijedlog jednoglasno utvrden i proslijeden Gradskom
vijeóu narazmatrtanje i dono5enje.

Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na projektu ,,Izgradnja

vatrogasnog doma u Topolovcu

TOðKA 1S.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, predsjednik Odbora za statutarno-
pravna pitanja, Bojan Dadasovió izvijestio je da je na sjednici Odbora prijedlog jednoglasno

utvrden i proslijeden Gradskom vijeóu narazmatranje i dono5enje.
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Predsjednik Odbora zafrnanclje i gospodarenje imovinom Grada Siska, Ivica Rendulió takoder
je izvijestio da je na sjednici Odbora prijedlog jednoglasno utvrden i proslijeden Gradskom
vijeóu naruzmatranje i dono5enje.
Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt,,Rekonstrukcija i opremanje

grailevine javne i dru5tvene namjene-druðtveni dom Buda5evo"

roðKA le.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja predlagatelja Bojana Dadasoviéa, Zoran Sertió,

predsjednik Odbora za izbore i imenovaqja izvijestio je da je isti Odbor jednoglasno utvrdio
Zakljuë,ako utvrdivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika zamladei. Opóinskog suda

u Sisku i proslijedio ga Gradskom vijeóu narazmatranje i usvajanje.

Jednoglasno s 2i glasom za, donesenje

ZAKLJUCAK
o utvrdivanju prijedloga kandidntaza imenovanje sudaca porotnika zamladeä

Opóinskog suda u Sisku

2. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska je zavrðena u 12 sati i 55 minuta.

ZAPISNICAR CA PREDSJEDNIK

I

Silvio ak Gordana ao¡u,, DadasoviéPrica
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